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 Потпредседник владе Расим Љајић каже да је најважније да будућа Влада Србије
функционише као тим и да испуни оно што је зацртала - приближавање земље ЕУ, али и
решавање економских проблема.

  

  Упитан која је по њему најбоља опција од три које је поменуо премијер Александар
Вучић да будући премијер буде из редова СНС, лидер социјалиста Ивица Дачић или
нестранчка личност, он је рекао да не постоје никакве гаранције која је опција најбоља.
 

Он је нагласио да је најважније да влада функционише као тим и да се ухвати у коштац
са свим проблемима са којима се земља суочава.

  

"Једино решавање конкретних проблема људи може да буде најбоља брана према
популизму за који видимо да доминира друштвено- политичком сценом и да том
популизму морамо да се одупремо конкретним акцијама и резултатима које ћемо постићи
као влада", рекао је је Љајић.

  

Он верује да ће влада испунити оно што је зацртала а то је приближавање земље ЕУ,
али и решавање економских проблема, јер је економија тема свих тема.

  

(Танјуг)
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